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《進擊的小飛》青少年音樂劇場工作坊及演出
The Adventures of Siu2Fei1 Youth Music Theatre Workshop and Performance
青少年演員招募
Casting for Youth Performers
	遴選日期Audition Date:
	22.5.2016 ﹝日Sun﹞ 

	遴選地點 Audition Venue:
	高山劇場新翼一號排演室
Ko Shan Theatre New Wing Rehearsal Room (1) 
﹝九龍紅磡高山道77號   77 Ko Shan Road, Hung Hom, Kowloon﹞


	工作坊及排練 Workshops and Rehearsals

	日期 Date 
	：
	5.6 – 24.7.2016*

	地點 Venue
	：
	高山劇場新翼Ko Shan Theatre New Wing

	費用 Fee
	：
	$480

	名額Quota
	：
	20

	對象 Target 
	：
	16 – 25歲﹝中學及大專生均可﹞
Ages 16 – 25, local secondary school and university full-time students are welcome

	*注意事項：學員須出席所有活動，包括工作坊、彩排及演出；工作坊、彩排之出席率少於90%之參加者，將失去參與演出資格。

*Attention: Applicants should attend all the workshops, rehearsals and performances. Participants with attendance rate less than 90% in the workshops and rehearsals will not be allowed to take part in the performances.


	

	報名程序 Application Procedures

	1
	網上申請或透過電郵 / WhatsApp遞交填妥的報名表，截止報名日期：18.5.2016 ﹝三﹞

Please apply online or submit the completed application form via email / WhatsApp on or before 18.5.2016 (Wed). 

	2
	參加者須參與遴選，入圍者將個別獲電話及電郵通知。

Shortlisted applicants will be informed by telephone and email for audition.

遴選日期　Audition Date:  22.5.2016 ﹝日Sun﹞

	3
	五月底公布取錄名單。

The audition result will be announced at the end of May.

	

	公開演出 Performances

	日期及時間 Date & Time 
	：
	5 – 7.8.2016 ﹝五Fri – 日Sun﹞ 7:30pm

	地點 Venue
	：
	牛池灣文娛中心劇院Ngau Chi Wan Civic Centre Theatre


	

	申請人須知 Notes to Applicants

	1
	獲取錄參加工作坊及演出者﹝簡稱「參加者」﹞，須於2016年6月3日前繳交$480的課程費用﹝劃線支票抬頭「香港特別行政區政府」﹞，並於支票背面寫上參加者之姓名及聯絡電話，郵寄至「九龍尖沙咀梳士巴利道10號香港文化中心行政大樓5樓，藝術節辦事處」，信封上請註明「參與樹寧・現在式單位《進擊的小飛》青少年音樂劇場工作坊」。

Successful applicants (hereinafter referred to as “Participants”) please send a crossed cheque of $480 (payable to ‘The Government of the HKSAR’), with the name and contact number of the participant written on the back, to the Festivals Office at Level 5, Administration Building, Hong Kong Cultural Centre, 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong by 3 June 2016. Please specify “Participation of The Adventures of Siu2 Fei1 Youth Music Theatre Workshop” on the envelope.

	2
	參加者如中途退出，所繳費用恕不退還。

No refund will be made for participants who drop out of the workshops.

	3
	主辦單位保留因報名情況而作出調動之權利。

The presenter reserves the right to amend the programme according to the number of enrolments.

	4


	節目如有更改，應以康樂及文化事務署之最後公布為準。

Programmes are subject to change. Please refer to the Leisure and Cultural Services Department’s announcements as final.

	5
	工作坊以粵語進行。
The workshops will be conducted in Cantonese.


	

	查詢及報名Enquiries and Application  

	9707 4994  (WhatsApp) / snpu2016@gmail.com


《進擊的小飛》青少年音樂劇場工作坊及演出
The Adventures of Siu2Fei1 by Shu Ning Presentation Unit
Youth Music Theatre Workshop & Performance
報名表格 Application Form
請細閱「申請人須知」及填寫以下各欄。

Please read “Notes to Applicants” and fill in all the following items. 
	姓名Name
	(中文)  ____________________________________  (English)  ___________________________________________

	性別 Sex  _________                                                    年齡 Age  ___________
	出生日期 DOB  _____________________________

	就讀學校 (如適用) School Attending ( If applicable)  _________________________________________________________________

	年級 (如適用) Class (If applicable)  _______________________________________________________________________________

	聯絡電話Contact No.
	(手提Mobile)  ______________________________    (住所 Residential)  ______________________________

	電郵 Email  __________________________________________________________________________________________________

	地址 Address  ________________________________________________________________________________________________


	1.
	是否曾接受任何劇場訓練或參與任何演出？
Have you received any theatre trainings or participated in any performances?

	
	 ( 是，請註明
Yes, please specify
	
	( 否No

	2.
	是否曾接受任何其他表演藝術之訓練 (如樂器、舞蹈等)?
Have you received any trainings in other performing art forms (e.g. musical instruments, dance, etc.)?

	
	( 是，請註明範疇或種類
Yes, please specify area(s) or type(s)
	
	( 否No

	3. 
	於2016年6月5 至 8月7日期間會否離開香港外遊？
Will you travel away from Hong Kong between 5 June and 7 Aug 2016?
	 ( 會Yes
	   (不會No
	
	


家長/ 監護人聲明 Parent / Guardian Declaration  
﹝十八歲以下人士適用 For applicants under the age of 18﹞
	家長/ 監護人姓名 Name of parent / guardian：_________________________________
	

	聯絡電話 Contact No.： ___________________________________________________
	

	與參加者關係 Relationship with applicant：___________________________________
	

	本人 _______________________ 同意 ___________________________﹝參加者姓名﹞ 參加《進擊的小飛》青少年音樂劇場工作坊及演出，並支持他/她完成參與整項活動。

	I, _____________________________hereby give consent to _____________________________(Name of applicant) to participate in The Adventures of Siu2 Fei1 Youth Music Theatre Workshop & Performance and will support him/ her to complete all the activities.  

	簽署Signature
	
	日期 Date    
	


個人資料（私隱）收集聲明 Notification of Personal Data Collection
	1.
	你所提供的資料只用作申請樹寧・現在式單位《進擊的小飛》青少年音樂劇場工作坊及演出。

The information provided will be used for applications for The Adventures of Siu2 Fei1Youth Music Theatre Workshop & Performance only.

	2.
	除個人資料（私隱）條例所訂明的豁免外，根據同一條例第18及22條及附表1第6項原則，你有權要求查閱及更改本表格內所載列的個人資料。

Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinance, and in accordance with Section 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Ordinance, you have a right of access and correction of the personal data provided in this form.

	3.
	查詢及更改個人資料的要求應以書面形式向藝術節辦事處提出。（查詢：2370 1044）


Request for personal data access and correction should be addressed to the Festivals Office of the Leisure and Cultural Services Department. (Enquiries: 2370 1044)


[截止報名日期 


application Deadline: �18.5.2016 (三Wed) ]








